
 

Tweede Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2019/2decom/20/02/2019 
betreft 2de commissie – 20 februari 
       

 
Hilde De Sutter, voorzitter van de 2de commissie, opent de zitting om 
18u05.  
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 23 
januari 2019 

Het verslag wordt goedgekeurd zonder opmerkingen 

2. Financiën – Algemene Provinciebelasting 
Vaststelling van het besluit tot wijziging van het 
belastingreglement van 21 november 2018 inzake de Algemene 
Provinciebelasting 2019, inwerkingtreding daags na de 
bekendmaking 

Koen Roman merkt op dat de aanpassing van het 
belastingreglement een goede zaak is voor starters, maar geen 
trendbreuk betekent. Hij vraagt of het niet mogelijk is om de 
Provinciebelasting te herzien in functie van het kunnen inspelen 
op het fluïde systeem van zaken in bijberoep en grotere zaken. 
Gedeputeerde Moens geeft het woord aan Tom Piens, adviseur 
dienst belastingen. Hij antwoordt dat de kruispuntbank van 
Ondernemingen de basis vormt voor de Algemene 
Provinciebelasting en dat die geen onderscheid maakt tussen 
hoofdberoep en bijberoep.  

Hans Mestdagh vraagt of het niet mogelijk is om rekening te 
houden met mensen met een kleiner inkomen. Tom Piens 
antwoordt dat het voor de provinciebelasting wettelijk verboden 
is om inkomen als wettelijke grondslag te nemen. De reden 
hiervoor is dat de provincies en de gemeenten niet in 
concurrentie mogen treden met belastingen die door de federale 
overheid geïnd worden. 
Koen Roman vraagt of dit in de andere provincies gelijkaardig is. 
Dit is inderdaad het geval.  

Gedeputeerde Moens zegt dat de provincie Oost-Vlaanderen 
het belastingreglement zo transparant en eenvoudig mogelijk wil 
houden.  
Tom Piens vult nog aan dat de provinciale bedrijfsbelasting een 
aftrekbare beroepskost is inzake inkomstenbelasting. 

Olaf Evrard vraagt of bestanden van de kruispuntbank mogen 
doorgegeven worden. Tom Piens antwoordt dat gemeenten dit 
aan provincies mogen opvragen en dat daar ook een wettelijke 
basis voor bestaat.  
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3. OFP Pensioenfonds van de provincie Oost-Vlaanderen – 
vertegenwoordiging: 

• - beëindiging van de huidige mandaten 

• - aanduiding van 8 vertegenwoordigers w.o. 2 gedeputeerden in 
de Algemene Vergadering 

• - voordracht van 6 vertegenwoordigers in de Raad van Bestuur 

• - aanduiding van de voorzitter – gedeputeerde en zijn 
plaatsvervanger in de Algemene Vergadering 

• - voordracht van de voorzitter – gedeputeerde en zijn 
plaatsvervanger in de Raad van Bestuur 

 

Olaf Evrard vraagt hoe de verdeling gebeurt van de 8 en 6 
vertegenwoordigers. Gedeputeerde Kurt Moens antwoordt dat er 
verschillende systemen zijn en dat ze maandag laten weten voor 
welk systeem ze opteren. 

Hilde Bruggeman stelt voor om het systeem dat in het verleden werd 
gebuikt te behouden. 

 

4.  Hogeschool Gent – vertegenwoordiging 

• - beëindiging van de huidige mandaten 

• - aanduiding van 2 vertegenwoordigers in de bestuurlijke 
geleding van het inrichtingsorgaan 
 

Geen vragen. 

 

De voorzitter vermeldt dat er nu twee punten volgen die nauw verwant 
zijn en stelt voor die samen te behandelen. 

5. Patrimonium provincie en paraprovinciale instellingen – 
Logistiek 
Levering van aardgas gedurende 3 jaar 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure met Europese bekendmaking 
 

6. Patrimonium provincie en paraprovinciale instellingen – 
Logistiek 
Levering van groene elektriciteit gedurende 3 jaar 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure met Europese bekendmaking 
 

Hilde Bruggeman vraagt waarom geopteerd wordt voor een termijn 
van 3 jaar. Kristof De Clercq antwoordt dat de provincie een zo 
interessant mogelijke positie wil bekomen en daarvoor de markt 
bespeelt. 3 jaar is het maximum dat je kan kopen op de beurzen.  
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Hilde Bruggeman vraagt waarom niet minder dan 3 jaar, zoals bij de 
groepsaankoop? Kristof De Clercq antwoordt dat de groepsaankoop 
voor particulieren is. Dit wordt nadien samengevoegd. Uit bevraging 
van andere spelers, waaronder de Stad Gent, blijkt 3 jaar de ideale 
termijn te zijn om de beste prijs te krijgen. 
 
Olaf Evrard signaleert dat hij jaarlijks inschrijft op de groepsaankoop. 
En hoewel hij minder verbruikt had, moest hij nadien nog opleggen 
wegens meerverbruik. Hij vraagt zich dan ook af wat nog de 
meerwaarde is van een groepsaankoop? 
Gedeputeerde Kurt Moens zegt dat ze dit gaan onderzoeken. 
 
Hans Mestdagh merkt op dat aardgas een fossiele brandstof is en 
hoopt dat de provincie in de toekomst ook gaat inzetten op andere 
energiebronnen. 
 
Koen Roman merkt op dat de stroomleverancier een formulier moet 
toevoegen waaruit blijkt dat de oorsprong van de elektriciteit uit Oost-
Vlaanderen afkomstig is en staat daar achter, maar vraagt zich of dit 
juridisch gecheckt is. Kristof De Clercq antwoordt bevestigend. Dit is 
gevraagd bij VREG en de eigen juristen. Je mag inderdaad niet 
marktbeperkend werken en je moet dit dus wel argumenteren. Bij de 
Provincie is dit gecoverd door een beleidsdocument, met name het 
Provinciaal Klimaatactieplan. De keuze voor 100% groene 
elektriciteit heeft een voorbeeldfunctie op vlak van afname van 
groene energie uit de provincie.  

 
7. Varia  

Op de commissievergadering van maart 2019 wordt de 
rechtspositieregeling toegelicht.  

Er zijn geen andere variapunten. 

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen. 

  
Gent, 20 februari 2019

Ambtenaar-verslaggever  De voorzitter    

 

 

Anneke Lippens   Hilde De Sutter 


